

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: HAYAT PHARMACEUTICAL INDUSTRIES CO. Date: 31-01-2023 12:51:13 PM Subject: Election of Chairman</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الحياة للصناعات الدوائية التاريخ: 31-01-2023 12:51:13 PM الموضوع: انتخاب رئيس مجلس إدارة</p>
<p>We would like to inform you that the Board of Directors decided, in its meeting held on the morning of Tuesday, January 31st, 2023, to appoint Mr. Omar Muhammad Ibrahim Shahrour as a member of the Board of Directors of the company, as of that date, to succeed Mr. Salim William Karadsheh, who submitted his resignation from the membership of the Board on Monday January 30th, 2023.</p> <p>In its aforementioned session, the Board also elected Mr. Omar Muhammad Ibrahim Shahrour as Chairman of the Board as of its date.</p>	<p>نود أن نعلمكم بأن مجلس الإدارة قد قرر في جلسته المنعقدة صباح يوم الثلاثاء الموافق 31/كانون الثاني/2023 تعيين السيد عمر محمد ابراهيم شحرور عضواً في مجلس إدارة الشركة اعتباراً من تاريخه وذلك خلفاً للسيد سليم وليم كرادشة الذي قدم استقالته من عضوية المجلس يوم الاثنين الموافق 30/كانون الثاني/2023. كما قام المجلس في جلسته المذكورة بانتخاب السيد عمر محمد ابراهيم شحرور رئيساً للمجلس اعتباراً من تاريخه.</p>
<p>31-01-2023</p>	<p>31-01-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عبير الدينة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عبير الدينة</p>